
Title (en)
Dynamometric tightening apparatus.

Title (de)
Anziehwerkzeug mit Anzeige des Anzugsdrehmoments.

Title (fr)
Appareil de serrage dynamométrique.

Publication
EP 0119928 A1 19840926 (FR)

Application
EP 84400536 A 19840315

Priority
FR 8304381 A 19830317

Abstract (en)
[origin: ES8505571A1] An apparatus displays the torque reached by a tightening tool on a case which is independent from the tool proper. For this
purpose, the tool has diodes for transmitting infrared radiation, for example, while the case has diodes for receiving this radiation. In this way, the tool
may be employed in any position while the case is placed in a visible region and displays the value of the torque applied to the part to be tightened.

Abstract (fr)
Cet appareil permet d'afficher le couple atteint par l'outil de serrage (1) sur un boîtier (7) qui est indépendant de l'outil proprement dit. A cet effet, ce
dernier comporte des diodes (3a, 3b) d'émission d'un rayonnement infrarouge, par exemple, tandis que le boîtier (7) comporte des diodes (8a, 8b)
receptrices de même rayonnement. De la sorte, l'outil peut être utilisé dans toutes les positions pendant que le boîtier (7) placé à un endroit bien
visible affiche la valeur du couple appliqué à la pièce à serrer.
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